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8. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 14.12.2015  
 
 
Mgr. Kereštanová: 
Ja by som smerovala svoju interpeláciu k poverenému riaditeľovi technických služieb. 
Ďakujem pekne, že počas výkopových prác Trebišovskou energetickou ste vykonávali 
zásypy. Stále teda mám ja interpeláciu, pripomienku, sídlisko Juh, diery, výtlky vykonávala 
čata zamestnancov zásypy preto, že počas výkopových prác bola taká veľká enkláva vozidiel 
práve cez sídlisko. Teraz tieto práce predpokladám  už v tejto časti skončili, len chcem 
poprosiť, či by sa tieto zásypy už nedali nahradiť nejakým tvrdším, pevnejším povrchom.  
 
PhDr. Čižmár: 
Mali ste na mysli asi vrecový asfalt pani poslankyňa. Pán Davala, je možnosť využiť tento 
spôsob? 
 
Davala: 
Objednáme ten asfalt vrecovaný a týmto asfaltom  sa pokúsime zasypať tie diery a označiť. 
Momentálne nemáme na sklade. 
 
PhDr. Čižmár: 
Čiže, pravdepodobne v novom roku. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
Dňa: 14.12.2015 
 
 
 
 


